
 

ZITTING RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN 

VAN DONDERDAG 28 NOVEMBER 2024 

Gemeentehuis - Raadzaal 

 

De raad voor maatschappelijk welzijn, regelmatig bijeengeroepen, is op donderdag 28 november 2024 om 

19.40uur bijeengekomen in de raadzaal van het gemeentehuis. 

 
Aanwezig: Annick Vermeulen, burgemeester 

Ann Devriendt, Peter Haesaert, Jurgen Dehaemers, Charlotte Vermeulen, Stijn 

Timmerman, Ellen Goes, schepenen 

Ann Pattyn, Dominiek Sneppe, Günther Descheemaecker, Ilse Demeulemeester, Jochen 

Bruneel, Katrien Walcarius-De Maré, Krista Vander Meulen, Martine De Meester, Ivan 

Lahousse, Arnold Naessens, Martine Vanhollebeke, Sofie Pollet, Paul Crutelle, Wino 

Debruyne, Wouter Vlaemynck, Jef Bogaert, raadsleden 

Bart Vergote, voorzitter 

Sabine Vermeire, algemeen directeur 

Verontschuldigd: Jean-Pierre De Groodt, Katrien Vanrobaeys, Jan Oosterlynck, raadsleden 

Voorzitter: Bart Vergote 

 

 

De voorzitter verklaart de vergadering voor geopend. 

 

De raad voor maatschappelijk welzijn gaat over tot de agenda. 

 

 

OPENBAAR 

 

 

1. ALGEMEEN BESTUUR EN FINANCIËN - MEERJARENPLANAANPASSING 5 2020-2027 OCMW - 

VASTSTELLING - BESLISSING 

 

Beraadslaging 

Raadslid Ann Pattyn verwijst naar de doelstelling 'samen werken aan een slagvaardige organisatie' en vraagt 

waarom de uitgaven dermate gedaald zijn. Schepen Ann Devriendt antwoordt dat dit te wijten is aan de 

vacature van DPO die reeds geruime tijd niet ingevuld kon worden en voegt toe dat het plan is om een 

intergemeentelijke DPO in 2025 aan te werven. Omdat deze functie nu door meerdere gemeenten gedeeld 

zal worden zal de kost ook lager liggen dan vorige jaren, voegt schepen Ann Devriendt toe. Raadslid Ann 

Pattyn verwijst naar de doelstelling inzake kerkenherbestemming en vraagt of het bestuur zal intekenen op 

een komende provinciale subsidie. Schepen Ann Devriendt zegt dat de gemeente dit niet zal doen omdat het 

indienen van de subsidieaanvraag moet gebeuren in het voorjaar en dat dit niet haalbaar is (de tijd die nodig 

is om te komen tot een gedragen visie). Raadslid Ann Pattyn zegt dat ze het bovenal jammer vindt dat het 

bestuur hier geen werk van gemaakt heeft tijdens deze legislatuur (zes jaar lang niet aan gewerkt). Raadslid 

Ann Pattyn vraagt naar het waarom van de flinke stijging van de kosten van externe communicatie. Schepen 

Ann Devriendt antwoordt dat dit vooral toe te schrijven is aan de publicatie van katerns die een viertal keer 

per jaar in Zedelgem magazine opgenomen worden. Raadslid Ann Pattyn zegt dat ze meent dat dit door 

weinig mensen gelezen wordt en ze voegt toe dat een bevraging van de inwoners interessant zou zijn ('lezen 

de mensen deze publicaties?'). Schepen Ann Devriendt antwoordt dat het magazine gewaardeerd wordt en 

vrij massaal gelezen wordt, ze voegt toe dat ze dit weet omdat er indertijd een bevraging naar de bevolking 

gebeurd is. Algemeen directeur Sabine Vermeire zegt dat de bevraging gebeurde ten tijde van de integratie 

gemeente en OCMW en voegt toe dat ze de informatie zal  bezorgen. Raadslid Ann Pattyn verwijst naar de 
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studie lokale economie en naar het onderzoek van de VVSG en ze merkt op dat Zedelgem meer dan een 

fulltime ambtenaar lokale economie kan gebruiken. Het raadslid zegt dat de huidige functiehouder 

(halftijds) niet langer werkt bij Zedelgem en ze vraagt hoe het zit met de invulling van de vacature. Het 

raadslid vervolgt dat ze hoopt dat Zedelgem een fulltime ambtenaar zal aanwerven. Schepen Ann Devriendt 

zegt dat ze de mening van het raadslid deelt en ze doet een warme aanbeveling naar de nieuwe 

bestuursploeg voor meer personeelscapaciteit.  Raadslid Ann Pattyn verwijst naar de inkomsten uit de 

verkoop van de appartementen van het Veltershof en ze zegt dat ze moet vaststellen dat de inkomsten niet 

gehaald worden. Het raadslid zegt dat ze een tijd terug vroeg naar de kost van het immokantoor en dat ze 

deze informatie nog niet ontvangen heeft. Schepen Ellen Goes zegt dat ze dit zal nakijken en de informatie 

zal bezorgen. Raadslid Ann Pattyn verwijst naar het politiegebouw en naar het gegeven dat de raming steeds 

maar bijgestuurd wordt en veel hoger is dan de oorspronkelijke raming. Raadslid Ann Pattyn stelt vragen 

over de uitgaven voor tewerkstellingsbegeleiding. Schepen Ann Devriendt antwoordt dat er hiervoor op 

externe expertise beroep gedaan wordt. Een volgende vraag van raadslid Ann Pattyn gaat over de 

actualisatie van het mobiliteitsplan van de gemeente Zedelgem: is er een nieuw plan ondertussen? Schepen 

Jurgen Dehaemers antwoordt dat de opmaak lopende is. Raadslid Ann Pattyn verwijst naar de uitgaven voor 

fietsverbinding met buurgemeenten en vraagt over welke buurgemeenten het gaat. Schepen Ann Devriendt 

antwoordt dat het over de Oostkampsebaan (Oostkamp), de Noordstraat (Jabbeke) en de fietssnelweg 

(Brugge en Torhout) gaat. De studie is voorzien in 2025. Raadslid Ann Pattyn vraagt of het ruimtelijk 

beleidsplan afgewerkt is of meer bepaald, komen er nog uitgaven hiervoor? Schepen Stijn Timmerman 

antwoordt dat het beleidsplan in uitvoering is, er worden nog beleidskaders opgemaakt en er zal hiervoor 

nog tijd uitgetrokken worden (hoofdzakelijk werk van eigen diensten). Een volgende vraag van het raadslid: 

wat wordt bedoeld met de site politiekantoor? Schepen Ann Devriendt zegt dat het om een ruimere site gaat 

in de dorpskern van Zedelgem (om en rond de parking bvb.). Raadslid Ann Pattyn zegt dat het haar indruk is 

dat de dorpskern van Aartrijke en de omgeving van Sint-Elooi stiefmoederlijk behandeld wordt. De schepen 

antwoordt op de vraag van het raadslid inzake de stand van zaken van de gebouwen van het OCMW in de 

dorpskern van Aartrijke dat het wachten is op de uitkomst van het coöperatief woonproject. Schepen Stijn 

Timmerman voegt toe dat de opmaak van een RUP niet langer van doen is, een ruimere studie voor de 

dorpskern van Aartrijke is in de maak. Op de vraag van raadslid Ann Pattyn om de kerk hieraan toe te voegen 

antwoordt de schepen dat de kerk in een andere studie meegenomen wordt. Raadslid Ann Pattyn verwijst 

naar de uitgaven voor de trage wegenverbindingen. De schepen antwoordt dat dit steeds voorzien wordt en 

dat er in 2024 quasi geen uitgaven waren met als gevolg dat het budget verschoven is naar 2025. Raadslid 

Ann Pattyn stelt vragen over de flinke stijging van uitgaven voor het recyclagepark. Schepen Stijn 

Timmerman antwoordt dat dit om de investering van een weegbrug gaat. Op de vraag van het raadslid of er 

nog andere uitgaven komen antwoordt de schepen dat de intergemeentelijke samenwerking in elk geval in 

de toekomst verdergezet wordt. Raadslid Ann Pattyn voegt toe dat ze hoopt dat de tarieven in Zedelgem 

(lager dan de andere tarieven) niet verhoogd zullen worden. Raadslid Ann Pattyn heeft het over de 

personeelskost: heel wat personeel is weggevloeid (recyclagepark, kinderdagverblijven, poetsdienst) en toch 

blijft de personeelskost stijgen? Schepen Ann Devriendt zegt dat dit vooral toe te schrijven is aan de vele 

loonindexeringen en aan de flink stijgende uitgaven voor de  responsabiliseringsbijdrage. Raadslid Ann 

Pattyn zegt dat ze de personeelsaantallen jaar op jaar vergelijkt en dat ze de indruk heeft dat het 

personeelsaantal niet echt verminderd is. Schepen Ann Devriendt zegt dat ze dit ook jaar op jaar goed 

bijhoudt en haar verder zal informeren. Raadslid Ann Pattyn heeft het over de belastingen en ze vraagt of de 

belastingsvoet verlaagd kan worden (bvb. Jabbeke en Brugge hebben een lagere aanslagvoet). Het raadslid 

vraagt of er berekend kan worden of een belastingsvermindering voor de inwoner financieel haalbaar is. 

Schepen Ann Devriendt vraagt het raadslid of ze de schuld per inwoner bekeken heeft? Het raadslid zegt dat 

ze dit nader zal bekijken. Raadslid Dominiek Sneppe merkt op dat het verslag van het managementteam niet 

toegevoegd is. Schepen Ann Devriendt zegt dat het MAT dezelfde presentatie zoals deze aan de raadsleden 

kreeg. Raadslid Dominiek Sneppe zegt dat offertes doorgaans veel lager zijn dan de effectieve uitgaven en ze 

geeft de stookplaatsrenovatie en andere investeringen voor de Groene Meersen op. Schepen Ann Devriendt 

zegt dat dit toe te schrijven is aan de ouderdom van het gebouw. Raadslid Dominiek Sneppe zegt dat ze het 

spijtig vindt dat andere aanbieders bij het indienen van de offerte uit de boot vallen (zij konden aanvankelijk 
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geen prijsopgave doen voor de extra zaken die er mettertijd bijkomen ingevolge de ouderdom van de 

gebouwen). Schepen Ann Devriendt zegt dat de offertebeoordeling op correcte wijze gebeurt. Schepen Peter 

Haesaert geeft duiding bij de Groene Meersen en het gegeven van asbest met een flink kostenplaatje als 

gevolg. Raadslid Dominiek Sneppe vraagt waarom de verkiezingen een stuk meer kosten dan vroeger. 

Schepen Jurgen Dehaemers en algemeen directeur Sabine Vermeire antwoordden dat er wijzigingen waren 

inzake organisatie van de verkiezingen bvb. de gemeenten dienden zelf alle administratie te doen voor de 

samenstelling van de stem- en telbureaus en kochten hiervoor software aan. Er was ook een stembureau 

meer dan vroeger. Raadslid Dominiek Sneppe verwijst naar de opbrengsten uit mobiliteit. Schepen Jurgen 

Dehaemers antwoordt dat dit inkomsten zijn die de gemeente bekomt voor het voorstellen en uitvoeren van 

verkeersveilige maatregelen. Raadslid Dominiek Sneppe vraagt waarom de verkoop van een aantal 

gebouwen niet geraamd werd voor 2026. Schepen Ann Devriendt antwoordt dat de nodige voorzichtigheid 

geboden is omdat geplande verkopen vaak niet tijdig gerealiseerd worden. Raadslid Günther 

Descheemaecker vraagt hoeveel er ingediend werd bij het verkeersveiligheidsfonds. Schepen Ann Devriendt 

zegt dat de politiezone dit indient en er hier niet meteen kijk op is. Het raadslid vraagt naar uitgaven en 

opbrengsten van EID's. Schepen Ann Devriendt zegt dat dit wettelijk vastligt en uitgaven en opbrengsten in 

evenwicht zijn. Wat de verkiezingsuitgaven betreft:  de Vlaamse overheid komt hier niet in tussen. Raadslid 

Martine De Meester verwijst naar de investeringsontvangsten die meegerekend worden voor 2025-2026 en 

mogelijks niet gerealiseerd worden en het raadslid voegt toe dat ze hierover bezorgd is (ook rekening 

houdend met de ouderdom en de staat van een aantal gebouwen). Het raadslid vraagt waarom het 

managementteam hierover niet kritischer is in haar verslaggeving. Het raadslid herinnert zich dat het 

managementteam zich hierover eerder zorgen maakte. Raadslid Martine De Meester merkt op dat ze vreest 

dat de gemeente de oude gebouwen niet kwijt zal geraken en ze voegt toe dat zij en fractiecollega Ivan 

Lahousse de nieuwe beleidsploeg hiervoor alert willen maken. Schepen Ann Devriendt antwoordt dat de 

timing van verkoop vaak samenhangt met de timing van realisatie van nieuwe gebouwen en dat er daarom 

vaak met de verkoop in de tijd geschoven wordt. Raadslid Ann Pattyn vraagt naar de investering van 150.000 

euro voor de kleedkamers in de Groene Meersen. Schepen Charlotte Vermeulen antwoordt dat er al een deel 

van het bedrag gespendeerd werd (dit gaat over de buitenvoetbalkleedkamers). Financieel directeur Eva 

Dewinter antwoordt dat dit bedrag het saldo betreft. Raadslid Ann Pattyn vraagt wat de omgevingswerken 

van het gebouw MFC Sint Maarten inhouden. Schepen Stijn Timmerman zegt dat dit om diverse zaken gaat: 

de aanleg van het speelplein, de vernieuwbouw van de woningen van Vivendo, de aanleg van de parking enz. 

Schepen Ann Devriendt bedankt de financieel directeur Eva Dewinter met wie ze 18 jaar lang samengewerkt 

heeft en ze uit haar waardering voor de sterke samenwerking met haar. 

 

Stemuitslag: 

23 stemmen voor, 1 stem onthouden 

 

Stemuitslag details: 

Vermeulen, Annick (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Bruneel, Jochen (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Crutelle, Paul (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Debruyne, Wino (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Dehaemers, Jurgen (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Demeulemeester, Ilse (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Devriendt, Ann (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Goes, Ellen (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Haesaert, Peter (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Naessens, Arnold (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Pollet, Sofie (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Timmerman, Stijn (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Vander Meulen, Krista (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 
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Vanhollebeke, Martine (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Vergote, Bart (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Vermeulen, Charlotte (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Vlaemynck, Wouter (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Walcarius-De Maré, Katrien (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

De Meester, Martine (GROEN! (OCMW)): voor 

Lahousse, Ivan (GROEN! (OCMW)): voor 

Bogaert, Jef (NVA (OCMW)): voor 

Pattyn, Ann (NVA (OCMW)): voor 

Sneppe, Dominiek (Vlaams Belang (OCMW)): onthouden 

Descheemaecker, Günther (Vooruit (OCMW)): voor 

 

De raad voor maatschappelijk welzijn beslist op basis van het volgende: 

Wettelijk kader 

- het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 meer bepaald artikelen 250 t.e.m. 256 en artikelen 285 

t.e.m. 287 

- het besluit van de Vlaamse Regering van 30 maart 2018 betreffende de beleids- en beheerscyclus van de 

lokale en provinciale besturen 

- het ministerieel besluit van 26 juni 2018 tot vaststelling van de modellen en de nadere voorschriften van 

de beleidsrapporten, de rekeningenstelsels en de digitale rapportering van de beleids- en beheerscyclus 

van de lokale en provinciale besturen 

- omzendbrief KBBJ/ABB 2020/3 betreffende de aanpassing van de meerjarenplannen 2020-2025 van de 

lokale besturen volgens de beleids- en beheerscyclus 

Procedure 

- het ontwerp meerjarenplanaanpassing 5 2020-2027 werd voor advies voorgelegd aan het MAT van 28 

oktober 2024 

- het ontwerp meerjarenplanaanpassing 5 2020-2027 werd door het vast bureau van 5 november 2024 

goedgekeurd 

- meerjarenplanaanpassing 5 2020-2027 wordt 14 dagen vooraf gemaild naar alle raadsleden 

Adviezen 

- advies van het managementteam d.d. 28 oktober 2024 

Motivering 

- meerjarenplanaanpassing 5 2020-2027 voldoet aan de vereiste evenwichtsvoorwaarden, namelijk het 

geraamde beschikbaar budgettair resultaat moet per boekjaar groter of gelijk zijn aan nul en de 

geraamde autofinancieringsmarge moet in boekjaar 2025 groter of gelijk zijn aan nul 

Dossierstukken 

- meerjarenplanaanpassing 5 2020-2027 

- advies van het managementteam d.d. 28 oktober 2024 

Besluit 

Artikel 1.- Meerjarenplanaanpassing 5 2020-2027 gedeelte OCMW wordt vastgesteld. 

Artikel 2.- Meerjarenplanaanpassing 5 2020-2027 gedeelte OCMW wordt ter goedkeuring voorgelegd aan de 

gemeenteraad. 

 

Budgettair resultaat   Rek 2020 Rek 2021 Rek 2022 Rek 2023 Mjp 2024 Mjp 2025 Mjp 2026 Mjp 2027 

I. Exploitatiesaldo (a-b) 7.664.826 7.356.427 4.630.277 10.957.579 6.645.114 6.361.931 6.598.233 6.905.524 
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   a. Ontvangsten  30.616.536 31.025.527 31.670.163 37.554.892 36.294.940 37.020.730 37.707.446 38.430.941 

   b. Uitgaven  22.951.710 23.669.100 27.039.886 26.597.313 29.649.827 30.658.799 31.109.213 31.525.417 

II. Investeringssaldo (a-b) -7.075.835 -5.843.230 -7.808.608 -8.568.488 -12.350.310 -7.446.849 -761.057 -1.466.057 

   a. Ontvangsten  1.541.149 2.988.870 2.335.575 1.443.390 2.100.187 3.952.505 2.384.270 86.770 

   b. Uitgaven  8.616.984 8.832.101 10.144.183 10.011.878 14.450.497 11.399.354 3.145.327 1.552.827 

III. Saldo exploitatie 

en inv. 

(I+II) 588.991 1.513.196 -3.178.331 2.389.091 -5.705.196 -1.084.918 5.837.176 5.439.467 

IV. 

Financieringssaldo 

(a-b) 312.318 6.768.227 -18.166 4.785.099 -1.184.606 -1.266.666 -1.299.364 -934.730 

   a. Ontvangsten  1.477.258 8.160.631 1.674.034 7.792.914 525.713 521.001 519.226 519.226 

   b. Uitgaven  1.164.940 1.392.404 1.692.200 3.007.815 1.710.319 1.787.667 1.818.590 1.453.956 

V. Budgettair 

resultaat van het bj. 

(III+I

V) 

901.309 8.281.423 -3.196.497 7.174.190 -6.889.803 -2.351.584 4.537.812 4.504.737 

VI. Gecumuleerd 

budgettair resultaat 

vorig bj. 

 8.107.018 9.008.328 17.289.750 14.093.254 21.267.444 14.377.641 12.026.058 16.563.870 

VII. Gecumuleerd 

budgettair res. 

(V+VI

) 

9.008.328 17.289.750 14.093.254 21.267.444 14.377.641 12.026.058 16.563.870 21.068.607 

VIII. Onbeschikbare 

gelden 

 604.964 629.847 654.847 681.228 695.450 720.450 745.450 770.450 

IX. Beschikbaar 

budgettair res. 

(VII-

VIII) 

8.403.363 16.659.904 13.438.407 20.586.216 13.682.191 11.305.608 15.818.420 20.298.157 

          

Autofinancieringsm

arge 

  Rek 2020 Rek 2021 Rek 2022 Rek 2023 Mjp 2024 Mjp 2025 Mjp 2026 Mjp 2027 

I. Exploitatiesaldo  7.664.826 7.356.427 4.630.277 10.957.579 6.645.114 6.361.931 6.598.233 6.905.524 

II. Netto periodieke 

aflossingen 

(a-b) 1.164.940 1.392.404 1.692.200 1.507.815 1.710.319 1.787.667 1.818.590 1.453.956 

   a. Periodieke aflos. 

conform de 

verbintenissen 

 1.164.940 1.392.404 1.692.200 1.507.815 1.710.319 1.787.667 1.818.590 1.453.956 
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   b. Periodieke 

terugvordering 

leningen 

 0 0 0 0 0 0 0 0 

III.Autofinancierings

marge 

(I-II) 6.499.886 5.964.022 2.938.078 9.449.764 4.934.794 4.574.264 4.779.643 5.451.568 

          

Gecorrigeerde 

autofinancieringsm

arge 

  Rek 2020 Rek 2021 Rek 2022 Rek 2023 Mjp 2024 Mjp 2025 Mjp 2026 Mjp 2027 

I.Autofinancierings

marge 

 6.499.886 5.964.022 2.938.078 9.449.764 4.934.794 4.574.264 4.779.643 5.451.568 

II. Correctie op de 

periodieke aflos. 

(a-b) 290.064 492.542 250.880 67.948 -112.355 59.761 192.017 -68.667 

   a. Periodieke aflos. 

conform de 

verbintenissen 

 1.164.940 1.392.404 1.692.200 1.507.815 1.710.319 1.787.667 1.818.590 1.453.956 

   b. Aangewezen 

aflos. o.b.v. de 

financiële schulden 

 874.876 899.862 1.441.320 1.439.867 1.822.675 1.727.906 1.626.573 1.522.624 

III. Gecorrigeerde 

AFM 

(I+II) 6.789.950 6.456.565 3.188.957 9.517.713 4.822.439 4.634.025 4.971.660 5.382.900 

          

Geconsolideerd 

financieel 

evenwicht 

  Rek 2020 Rek 2021 Rek 2022 Rek 2023 Mjp 2024 Mjp 2025 Mjp 2026 Mjp 2027 

I. Beschikbaar 

budgettair resultaat 

                 

   - Gemeente en 

OCMW 

 8.403.363 16.659.904 13.438.407 20.586.216 13.682.191 11.305.608 15.818.420 20.298.157 

                   

Totaal beschikbaar 

budgettair resultaat 

  8.403.363 16.659.904 13.438.407 20.586.216 13.682.191 11.305.608 15.818.420 20.298.157 

                   

II.Autofinancierings

marge 

                 

   - Gemeente en 

OCMW 

 6.499.886 5.964.022 2.938.078 9.449.764 4.934.794 4.574.264 4.779.643 5.451.568 

                   

Totale auto-

financieringsmarge 

  6.499.886 5.964.022 2.938.078 9.449.764 4.934.794 4.574.264 4.779.643 5.451.568 
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III. Gecorrigeerde 

autofinancieringsm

arge 

                 

   - Gemeente en 

OCMW 

 6.789.950 6.456.565 3.188.957 9.517.713 4.822.439 4.634.025 4.971.660 5.382.900 

                   

Totale 

gecorrigeerde AFM 

  6.789.950 6.456.565 3.188.957 9.517.713 4.822.439 4.634.025 4.971.660 5.382.900 

 

 

Na de behandeling van dit punt schorst voorzitter Bart Vergote de OCMW-raadszitting en gaat hij terug naar 

de agenda van de gemeenteraadszitting voor de integrale behandeling van het punt meerjarenplan. 

 

 

2. FINANCIËN - GOEDKEURING JAARREKENING 2023 DOOR DE GOUVERNEUR - KENNISGEVING 

 

De raad voor maatschappelijk welzijn neemt kennis van de goedkeuring van de gouverneur van de provincie 

West-Vlaanderen op 17 oktober 2024 van de jaarrekening over het dienstjaar 2023, vastgesteld in de raad 

voor maatschappelijk welzijn van 27 juni 2024. 

 

 

3. VRAGEN EN ANTWOORDEN 

 

Nihil. 

 

 

4. GOEDKEURING NOTULEN VAN DE VORIGE VERGADERING 

 

Stemuitslag: 

24 stemmen voor 

 

Stemuitslag details: 

Vermeulen, Annick (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Bruneel, Jochen (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Crutelle, Paul (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Debruyne, Wino (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Dehaemers, Jurgen (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Demeulemeester, Ilse (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Devriendt, Ann (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Goes, Ellen (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Haesaert, Peter (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Naessens, Arnold (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Pollet, Sofie (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Timmerman, Stijn (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Vander Meulen, Krista (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Vanhollebeke, Martine (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 
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Vergote, Bart (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Vermeulen, Charlotte (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Vlaemynck, Wouter (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

Walcarius-De Maré, Katrien (CD&V-NIEUW (OCMW)): voor 

De Meester, Martine (GROEN! (OCMW)): voor 

Lahousse, Ivan (GROEN! (OCMW)): voor 

Bogaert, Jef (NVA (OCMW)): voor 

Pattyn, Ann (NVA (OCMW)): voor 

Sneppe, Dominiek (Vlaams Belang (OCMW)): voor 

Descheemaecker, Günther (Vooruit (OCMW)): voor 

 

In uitvoering van de artikelen 32, 74, 285 en 286 van het Decreet Lokaal Bestuur en de bepalingen van het 

huishoudelijk reglement voor de OCMW-raad, vastgesteld in zitting van 21 februari 2013 en latere wijzigingen 

werden de ontwerpnotulen van de vorige raadsvergadering ten minste acht dagen voor de dag van de 

vergadering ter beschikking gesteld van de leden van de raad voor maatschappelijk welzijn. Elk lid van de 

raad voor maatschappelijk welzijn heeft het recht tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de 

redactie van de notulen van de vorige vergadering. Als die opmerkingen door de raad voor maatschappelijk 

welzijn worden aangenomen, worden de notulen in die zin aangepast. Als er geen opmerkingen worden 

gemaakt over de notulen van de vorige vergadering, worden de notulen als goedgekeurd beschouwd. 

 

 

Burgemeester Annick Vermeulen neemt het woord. De burgemeester zegt dat dit de laatste zitting is van de 

huidige gemeenteraad en dat de eindejaarsperiode zich leent om terug te blikken over de voorbije periode. 

De burgemeester zegt dat het voorbije jaar politiek bewogen was en dat er nu afscheid genomen zal worden 

van enkele mensen en er binnenkort nieuwe mensen verwelkomd zullen worden. Burgemeester Annick 

Vermeulen heeft het over het gedeeld engagement van de raadsleden van de verschillende fracties ten 

gunste van de burgers. De burgemeester zegt dat ze iedereen wil bedanken voor de soms pittige discussies 

alsook voor het samenwerken, meer bepaald het voeren van constructieve discussies en het komen van 

oplossingen die de burgers dienen. De burgemeester vervolgt dat ze de gedreven inzet en de loyale 

betrokkenheid van de raadsleden waardeert. De burgemeester spreekt haar dankwoord uit voor het 

schepencollege en vervolgt dat er zal afscheid genomen moeten worden van enkele mensen en dat er ook 

nieuwe mensen verwelkomd zullen worden. De burgemeester bedankt de uittredende schepenen Jurgen 

Dehaemers en Ann Devriendt en heeft het beknopt over de politieke loopbaan van de beide schepenen in 

Zedelgem. De burgemeester bedankt ook het trouwe publiek en ze nodigt allen uit voor de receptie. Schepen 

Ann Devriendt spreekt allen toe en zegt dat ze vandaag afscheid neemt na een jarenlange loopbaan in de 

politiek en ze licht deze loopbaan beknopt toe (ocmw, dienstencentra, woonzorgcentrum). De schepen 

bedankt de gemeenteraad voor de goede samenwerking en wenst iedereen alsook de opvolgers veel succes.   

 

 

De zitting wordt gesloten. 

 

GOEDGEKEURD 

Sabine Vermeire 

Algemeen directeur  

Bart Vergote 

Voorzitter 

 


